



## 關於渣打信用卡年費豁免優惠要求之重要提示

親愛的客戶：

由2021年6月1日起（「生效期」），渣打「優先理財」信用卡年費豁免優惠之要求將如以下列表修訂，並將於生效日期起之第一個信用卡發卡日期之週年日生效。不符合條件之渣打「優先理財」信用卡持卡人將被收取年費。

文件	修訂（新增內容以底線列明）
渣打「優先理財」信用卡「360°全面賞」計劃之條款及細則	<p>持卡人於上一個年度內（即由信用卡發卡日期之週年日起）為符合本行不時指定之有關最低總結餘要求之「優先理財」客戶即可享年費豁免。持卡人必須於年費誌賬之月份符合上述條件，方可享有上述之年費豁免優惠。</p> <p>更新之年費豁免條件將於生效日起修訂並新增為渣打「優先理財」信用卡「360°全面賞」計劃之條款及細則之第一條條款。其他條款編號將作出相應調整。</p> <p>有關年費的詳細說明，可參閱信用卡資料概要。</p>

若閣下在上述個別生效日期或以後繼續使用或保留信用卡，上述更改即對閣下具有約束力。若閣下不接受上述更改，本行可能無法繼續為閣下提供服務。

如有任何查詢，請於生效日之前與本行聯絡。閣下可於上述個別生效日期或以後到本行網頁[sc.com/hk](http://sc.com/hk)下載或經客戶服務熱線索取上述新修訂之文件。

中英文版之內容如有歧義，概以英文版為準。本行保留隨時更改此條款及細則之權利。如有任何爭議，本行將保留最終決定權。

渣打銀行（香港）有限公司

2021年3月

由渣打銀行（香港）有限公司刊發



## Important Note in relation to Annual Fee Waiver Criteria

Dear Cardholders,

With effect from 1<sup>st</sup> June 2021 (the “Effective Date”), the annual fee waiver criteria for Standard Chartered Priority Banking Credit Card shall be amended as shown in the following table. The changes shall apply from the first anniversary of the issuance date of the relevant credit cards on or after the Effective Date. Clients who fail to meet the requirement will be charged with annual fee for Standard Chartered Priority Banking Credit Card.

Document	Changes (new contents are underlined)
Standard Chartered Priority Banking Credit Card 360° Rewards Programme Terms and Conditions	<p><u>Cardholders will enjoy an annual fee waiver on their Cards for a year (beginning from the respective anniversary of the issuance date of their Cards) if they are Priority Banking clients meeting the relevant Minimum Relationship Balance requirement as stipulated by the Bank from time to time. Cardholders are entitled to the above stated annual fee waiver so long as they meet the above stated criteria in the annual fee billing month.</u></p> <p>The above annual fee waiver condition will be included as a new Clause 1 in Standard Chartered Priority Banking Credit Card 360° Rewards Programme Terms and Conditions. All subsequent clauses shall be renumbered accordingly.</p> <p>For details of the applicable annual fee, please refer to the Credit Card Key Facts Statement.</p>

The above changes shall be binding on you if you retain or continue using your Card(s) on or after the effective date as shown above. Please be advised that we may, however, not be able to continue to provide the services to you if you **DO NOT** wish to accept the above changes.

For enquiry, please contact the Bank before the Effective Date. You may obtain a copy of the revised version of the above-mentioned documents on our website at [sc.com/hk](http://sc.com/hk) or via Customer Service Hotline after the Effective Date as shown above.

If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions, the English version shall prevail. The Bank reserves the right to amend the terms and conditions herein at any time. In case of disputes, the decision of the Bank shall be final and binding.

Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited  
March 2021

Issued by Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited